
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 23. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 967
Er det ministerens overbevisning, at regeringen og sundhedsmyndighederne igangsatte
initiativer i rette tid, når Berlingske kan dokumentere, at SSI allerede i starten af februar
var i besiddelse af centrale informationer om covid-19, som det er beskrevet i Berlingskes
artikel fra 10/4-20 ” I flere uger reagerede myndighederne ikke på afgørende viden om
covid-19: ”Det er slet ikke til at bære””?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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